
                                      УЖГОРОДСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

   ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 

 П Р О Т О К О Л  № 30 

 

                                           засідання виконавчого комітету 

 

 

23 жовтня 2024 року                                          Засідання розпочато:  о 10.00 

                          Засідання закінчено:   о 10.45 

 

 

ВЗЯЛИ УЧАСТЬ У ЗАСІДАННІ : 

 

Андріїв Б.Є.                                        міський голова 

 

Чорній І.І.                                           секретар міської ради 

 

Борець В.О.                                        заступник міського голови 

 

Маргіта М.М.                                     заступник міського голови 

 

Плавайко Є.В.                                    заступник міського голови 

 

 

ЧЛЕНИ ВИКОНКОМУ: 

 

Завидняк І.І.,  Погорєлов А.В., Прозор Н.Є. 

  

Відсутній: Гуй С.О., Дуран І.П., Пинзеник В.В 

 

 

ПРИСУТНІ ПРАЦІВНИКИ: 

   

Фартушок І.І.  - директор департаменту правового та організаційного 

забезпечення 

Моргентал І.Ю. - заступник начальника відділу організаційного   

забезпечення департаменту правового та 

організаційного забезпечення 

Мінаєва А.Л.  - заступник начальника відділу документального 

забезпечення департаменту правового та 

організаційного  забезпечення 

 

 



ПРИСУТНІ   ВІД УСТАНОВ ТА ОРГАНІЗАЦІЙ: 

 

при обговоренні та внесенні проєктів рішень 

 

Столярова І.М. - заступник начальника управління, начальник відділу  

охорони здоров’я управління охорони здоров'я та 

цивільного захисту населення 

Бобик П.І. - начальник відділу транспорту  

Баранюк Н.Б. - начальник управління освіти 

Турховська Г.І. - начальник відділу бухгалтерського обліку міської 

ради та виконкому 

Тарахонич В.Ю. - начальник управління міжнародного співробітництва 

та інновацій 

Стасюк М.О. - директор департаменту соціальної політики 

Полтавцева Т.В. - заступник начальника управління, начальник відділу 

організаційно-правової роботи управління  

містобудування та архітектури 

Турянчик О.О. - заступник директора департаменту, начальник 

управління житлово-комунального господарства  

департаменту міської інфраструктури 

Свереняк Я.О. - начальник відділу управління комунальною 

власністю та земельними ресурсами департаменту 

міської інфраструктури 

Арокгаті М.Ю. - начальник служби у справах дітей 

Штефанюк Б.І. - начальник управління контролю за благоустроєм та 

дотриманням ПДР у частині стоянки та зупинки 

Штефуца В.О. - начальник відділу з питань запобігання та виявлення 

корупції 

Руснак В.І. - помічник заступника міського голови Завидняка І.І. 

Кохан А.І. - начальник відділу інформаційної роботи 

Трофименко В.В. - головний спеціаліст відділу інформаційної роботи 

Бокоч Ю.М. - депутат міської ради 

Качур В.М. - депутат міської ради 

Штефаньо В.П. - депутат міської ради 

 



 

Міський голова  ознайомив з порядком денним  засідання виконкому, за 

основу голосували одноголосно. Повідомив про  доповнення до порядку денного 

та додатково поданий  до розгляду проєкт рішення: «Про надання згоди на 

проведення психіатричного огляду малолітньої дитини». За  доповнення та 

додатково поданий  проєкт рішенння та за порядок  денний  в цілому голосували 

одноголосно. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про функціонування відділення плавання ДЮСШ № 1 на базі 

Ужгородського ліцею імені Августина Волошина.  
Доповідала: Баранюк Н.Б. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 548 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про Програму підтримки хворих на розсіяний склероз на 2025-2027 

роки.  
Доповідала: Столярова І.М. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 549 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про виконання цільових програм у сфері охорони здоров'я міста 

Ужгород за І півріччя 2024 року.  
Доповідала: Столярова І.М. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 550 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про залучення додаткових автобусів.  

Доповідав: Бобик П.І. 

Голосували за прийняття рішення з поправкою одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 551 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про затвердження лімітів споживання енергоносіїв на 2025 рік.  

Доповідала: Турховська Г.І. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 552 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про виконання цільової програми управління міжнародного 

співробітництва та інновацій за перше півріччя  2024 року.  
Доповідала: Тарахонич В.Ю. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 553 прийняти (додається). 

 

  



СЛУХАЛИ: Про затвердження акта (Б.).  
Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 554 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про затвердження акта (Б.).  

Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 555 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про звернення до суду щодо призначення опікуна (З.).  

Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 556 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про звернення до суду щодо призначення опікуна (І.).  

Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 557 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про надання згоди на влаштування до психоневрологічного 

інтернату (Б.).  
Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 558 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про порушення клопотання про присвоєння почесного звання 

України «Мати-героїня».  
Доповідала: Стасюк М.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 559 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження розміщення тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності (ФОП Хафізов Ж.).  
Доповідала: Полтавцева Т.В. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 0, «проти» - 8,  

«утрим.» - 0. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 560 «Про відмову у розміщенні тимчасової споруди для 

провадження підприємницької діяльності» прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження розміщення групи тимчасових споруд для 

провадження підприємницької діяльності (гр. Цоклан О.П.)  
Доповідала: Полтавцева Т.В. 



Виступили: Чорній І.І., Борець В.О., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 2, «проти» - 3,  

«утрим.» - 3. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 561 «Про відмову у розміщенні групи тимчасових 

споруд для провадження підприємницької діяльності» прийняти 

(додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про надання паспортів відкритих літніх майданчиків.  

Доповідала: Полтавцева Т.В. 

Виступили: Фартушок І.І., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення з поправкою (терміном на 5 

років): «за» - 7, «проти» - 0, «утрим.» - 1. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 562 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про укладення договорів найму жилого приміщення.  

Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 563 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про приватизацію державного житлового фонду.  

Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 564 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про видачу службового ордеру.  

Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 565 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про квартирний облік.  

Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 566 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про надання дозволу (відмову) на переоформлення збірно-

розбірних гаражів, внесення змін до рішення.  
Доповідала: Свереняк Я.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 567 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про внесення зміни до рішення виконкому.  

Доповідала: Свереняк Я.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 



ВИРІШИЛИ: Рішення № 568 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про затвердження  актів списання багатоквартирних будинків із 

комунального балансу міста.  
Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 569 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про влаштування сімейних склепів на території кладовища 

«Барвінок».  
Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 570 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про поховання військовослужбовця на кладовищі Кальварія – 

Пагорб Слави.  
Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення з доповненням одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 571 «Про поховання військовослужбовів на кладовищі 

Кальварія – Пагорб Слави» прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту благоустрою (гр. Голуб. О – вул. Загорська, 

б/н к.н. 2110100000:54:001:1869).  
Доповідала: Турянчик О.О. 

Виступили: Качур В.М., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 572 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту благоустрою (гр. Лобур Т. – вул. Загорська, 

б/н к.н. 2110100000:54:001:1784).  
Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 573 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту благоустрою (гр. Лобур Т. – вул. 

Загорській, б/н – к.н. земельної ділянки 2110100000:54:001:1838).  
Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 574 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту благоустрою (гр. Мигович С.М.–  вул. 

Капушанська, 140).  
Доповідала: Турянчик О.О. 



Голосували за прийняття рішення з доповненням «з облаштуванням 

паркувальних місць зі сторони вул. Дмитра Климпуша та 

збереження лінії хідника і зеленої зони з боку вул. Капушанської» 

одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 575 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту благоустрою (гр. Білак Б.І. –  вул. 

Загорській, б/н  к.н. земельної ділянки 2110100000:55:001:1185).  
Доповідала: Турянчик О.О.  

ВИРІШИЛИ: Проєкт рішення відкласти на довивчення. 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту благоустрою (гр. Галімурка Н.М. – вул. 

Капушанська, 156 «а»).   
Доповідала: Турянчик О.О. 

Виступили: Борець В.О., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 6, «проти» - 1,  

«утрим.» - 1. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 576 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту благоустрою (гр. Висоцький С.О. –  вул. 

вул. Андрія Палая (Тельмана) – Українська).  
Доповідала: Турянчик О.О. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 7, «проти» - 0,  

«утрим.» - 1. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 577 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про затвердження технічних умов (Пирч Є.І, Гудзовата Г.І.).  

Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 578 прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про затвердження технічних умов (ЖБК «Біоленд»).  

Доповідала: Турянчик О.О. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

ВИРІШИЛИ: Проєкт рішення відкласти на довивчення. 

  
СЛУХАЛИ: Про затвердження технічних умов (Мігалка П.П.).  

Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 0, «проти» - 8,  

«утрим.» - 0. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 580 «Про  відмову у затвердженні технічних умов» 

прийняти (додається).  



СЛУХАЛИ: Про надання  дозволів на проведення робіт з порушення цілісності 

об’єктів благоустрою.  
Доповідала: Турянчик О.О. 

Голосували за прийняття рішення п. 1.2, 1.3 – відмова, п. 1.5 з 

доповненням «за умови проведення робіт по правій стороні вул. 

Академіка Шпеника у напрямку від транспортного мосту, 

проведення земляних робіт поетапно, відновлення попередньо 

порушених об’єктів благоустрою та проведення робіт через 

проїжджу частину вул. Михайла Коцюбинського шляхом 

підземного буріння»: «за» - 7, «проти» - 0, «утрим.» - 1. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 581 «Про надання та відмову у наданні  дозволів  

на проведення робіт з порушення цілісності об’єктів благоустрою» 

прийняти (додається). 

  
СЛУХАЛИ: Про організацію перевезення пасажирів на міському  автобусному 

маршруті.  
Доповідав: Бобик П.І. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 7, «проти» - 0,  

«утрим.» - 0, «не голосував» - 1 (Андріїв Б.Є. через конфлікт 

інтересів).   
Рішення № 582 прийняти (додається). 

  
                      Наступне питання розглядалося в закритому режимі 

 

СЛУХАЛИ: Про надання згоди на проведення психіатричного огляду 

малолітньої дитини. 

 Доповідала: Арокгаті М.Ю. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 583 прийняти (додається). 

  

 

Міський голова                                                                     Богдан АНДРІЇВ 
 

 


